
PROTOKÓŁ Nr XXXIX/10
 z sesji Rady Miejskiej w Bojanowie odbytej w dniu

26 lutego 2010 roku o godz. 13.00 
w sali konferencyjnej Urzędu Miejskiego w Bojanowie

=================================================================== 

W sesji uczestniczyli:
• radni Rady Miejskiej w Bojanowie, (nieobecni: Piotr Nadzieja),
• burmistrz, zastępca burmistrza, skarbnik, (nieobecna radca prawny- Teresa Andrzejewska), 
• sołtysi  wsi (nieobecni  sołtysi:  Stanisław Talarowski,  Leszek  Tymniuk,  Andrzej  Biernat,  

Mirosław Compa, Dariusz Polaszek), 
• pracownicy Urzędu Miejskiego w Bojanowie,
• Kierownicy jednostek organizacyjnych gminy,
• Komendant  Powiatowy  Policji  w  Rawiczu  mł.  insp.  mgr  Sławomir  Śmiełowski, 

asp. sztab. Bogusław Musielak, asp. sztab. Andrzej Pochyły,
• przedstawicielka lokalnej prasy.

Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu.

Do pkt 1. Otwarcie sesji Rady Miejskiej oraz stwierdzenie prawomocności obrad.

Otwarcia XXXIX sesji Rady Miejskiej w Bojanowie dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej 
Stanisław Tomiczak. Powitał wszystkich uczestników sesji oraz zaproszonych gości, po czym 
stwierdził,  że na piętnastoosobowy skład Rady w sesji uczestniczy 14 radnych (nieobecny: 
Piotr Nadzieja), jest ona zatem władna obradować i podejmować prawomocne uchwały.

Do pkt 2. Przedstawienie porządku obrad XXXIX Sesji Rady Miejskiej.

Przewodniczący obrad Stanisław Tomiczak zadał pytanie: „czy są inne wnioski w sprawie 
przedstawionego przy zawiadomieniach  porządku obrad?”.
Burmistrz Bojanowa zgłosił wniosek o wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały 
w sprawie  zaciągnięcia  zobowiązań  w  zakresie  inwestycji  pn.  „Budowa  kanalizacji 
z przykanalikami w Golinie Wielkiej i Golince – zadanie 2”.
Za przyjęciem wniosku głosowali wszyscy obecni radni.
W związku z tym, iż do porządku obrad nie wniesiono innych wniosków, porządek XXXIX 
sesji Rady Miejskiej przedstawia się następująco:

1. Otwarcie Sesji Rady Miejskiej oraz stwierdzenie prawomocności obrad.
2. Przedstawienie porządku obrad XXXIX Sesji Rady Miejskiej.
3. Przyjęcie protokółu Nr XXXVIII/10 z sesji odbytej w dniu 5 lutego 2010  roku.
4. Zapytania radnych.
5. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej o działaniach podejmowanych 

w okresie międzysesyjnym.
6. Informacja Burmistrza Bojanowa o pracy w okresie międzysesyjnym i o wydanych 

zarządzeniach.
7. Podjęcie uchwał w sprawie:

1) udzielenia bonifikaty przy sprzedaży na rzecz najemcy lokalu mieszkalnego nr 
1 położonego w Bojanowie przy ulicy Drzymały 6 A,



2) udzielenia bonifikaty przy sprzedaży na rzecz najemcy lokalu mieszkalnego nr 
2 położonego w Bojanowie przy ulicy Drzymały 6 A,
3) przystąpienia  do  sporządzenia  planu  miejscowego  zagospodarowania 
przestrzennego terenów obejmujących rolniczą przestrzeń produkcyjną, lasy i inne 
formy zagospodarowania, położonych w obrębie wyznaczonych obszarów gminy 
Bojanowo wraz z lokalizacją elektrowni wiatrowych,
4) zaciągnięcia  pożyczki  z  Wojewódzkiego  Funduszu  Ochrony  Środowiska 
i Gospodarki  Wodnej  w  Poznaniu  z  przeznaczeniem  na  „Budowa  kanalizacji 
z przykanalikami w Golinie Wielkiej i Golince – zadanie II”,
5) zaciągnięcia  zobowiązania  w  zakresie  inwestycji  pod  nazwą  „budowa 
kanalizacji z przykanalikami w Golinie Wielkiej i Golince – zadanie II”,
6) zmian budżetu na 2010 rok.

8. Odpowiedzi na zapytania radnych.
9. Wolne głosy i wnioski.
10. Zakończenie.

Do pkt 3. Przyjęcie protokołu Nr XXXVIII/10 z dnia 5 lutego 2010 roku.

W  związku  z  tym,  iż  do  protokołu  z  sesji  Nr  XXXVIII/10  z  dnia  5  lutego  2010  roku 
nie wniesiono  żadnych  uwag  pisemnych  i  ustnych  przewodniczący  obrad  zaproponował, 
aby powyższy protokół  przyjąć  bez odczytywania.  Za propozycją  przewodniczącego Rady 
głosowało  14  radnych  (nieobecni:  Piotr  Nadzieja).  W  związku  z  powyższym  protokół 
Nr XXXVIII/10 z dnia 5 lutego 2010 roku przyjęto pozytywnie bez odczytywania.

W  związku  z  przejściem  na  emeryturę  Kierownika  Rewiru  Dzielnicowych  asp.  sztab. 
Bogusława  Musielaka,  Przewodniczący  przybliżył  w  zarysie  historię  pracy  Kierownika, 
po czym  wraz  z  Burmistrzem  złożył  na  jego  ręce  wiązankę  kwiatów  i  podziękowania 
za długoletnią służbę w Gminie Bojanowo.
Następnie głos zabrał Pan Musielak, który podziękował Przewodniczącemu za zaproszenie na 
XXXIX  sesję  Rady  Miejskiej.  Były  Kierownik  Rewiru  Dzielnicowych  w  Bojanowie 
wspomniał o swej ponad 25-letniej służbie, z której 14 lat spędził w Gminie Bojanowo jako 
mieszkaniec  Gołaszyna i  policjant  Komendy Powiatowej  Policji  w Rawiczu,  a od 1 lipca 
2002 roku jako kierownik miejscowego Rewiru Dzielnicowych w Bojanowie. Pan Bogusław 
Musielak  przyznał,  że  był  to  bardzo  trudny  okres  jego  służby,  przez  który  starał  się 
przywrócić  dobre  imię  policjanta.  Na  zakończenie  podziękował  za  owocną  współpracę 
Burmistrzowi,  Przewodniczącemu  Rady,  Sołtysom,  Radzie  Sołeckiej  oraz  mieszkańcom 
Bojanowa.
Przewodniczący  Rady  poprosił  Komendanta  Powiatowego  Policji  w  Rawiczu 
mł. insp. mgr Sławomir  Śmiełowskiego  o  przedstawienie  nowego  Kierownika  Rewiru 
Dzielnicowych w Bojanowie.
Komendant  wspomniał,  że  Pan  Bogusław  Musielak  pracował  jako  Kierownik  Rewiru 
Dzielnicowych  w  Bojanowie  przez  8  lat,  dzięki  jego  zaangażowaniu  Bojanowo  wśród 
wszystkich rewirów w powiecie rawickim miało najlepsze wyniki w działaniach policyjnych. 
Natomiast asp. sztab. Andrzej Pochyły ma za sobą 21 lat służby, w tym 19 lat w Rawiczu. 
Pełnił on wielokrotnie funkcję Kierownika Rewiru Dzielnicowych, a przez ostatnie 5 lat był 
on Kierownikiem Ruchu Drogowego, natomiast z dniem 1 marca bieżącego roku rozpocznie 
pracę na stanowisku Kierownika Rewiru Dzielnicowych w Bojanowie.



Przewodniczący  Rady  dodał,  że  asp.  sztab.  Andrzej  Pochyły  brał  udział  w  spotkaniu 
w sprawie zainstalowania sygnalizacji świetlnej na przejściu dla pieszych w Golinie Wielkiej 
oraz wyznaczenia dodatkowego przejścia w Golinie Wielkiej.
Następnie głos zabrał asp. sztab. Andrzej Pochyły, który zapewnił że postara się by jego praca 
nie  była  gorsza  od  pracy  asp.  sztab.  Bogusława  Musielaka.  Dodał  też  że  jest  otwarty 
na wszelkie propozycje i ma nadzieję na pozytywną współpracę.

Do pkt 4. Zapytania radnych.

1. Radny Jarosław Bartkowiak zapytał, czy wiadomo już coś na temat rozpoczęcia budowy 
drogi ekspresowej S5?
               
Do pkt 5. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej o działaniach podejmowanych 
w okresie międzysesyjnym.

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  w  Bojanowie  poinformował  zebranych  o  działaniach 
podejmowanych  w  okresie  międzysesyjnym  od  dnia  5  lutego  2010  roku  do  26  lutego 
2010 roku. Pytań nie było, informacja stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu.

Do  pkt  6.  Informacja  Burmistrza  Bojanowa  o  pracy  w  okresie  międzysesyjnym 
i     o     wydanych zarządzeniach.  

Burmistrz poinformował zebranych, iż od daty ostatniej sesji Rady Miejskiej od dnia 5 lutego 
2010 roku wydał następujące zarządzenia:

• Zarządzenie Nr 243/10 Burmistrza Bojanowa z dnia 5 lutego 2010 roku w sprawie 
zmian budżetu na 2010 rok,

• Zarządzenie Nr 244/10 Burmistrza Bojanowa z dnia 8 lutego 2010 roku w sprawie 
ustalenia zasad wynajmowania lokali  użytkowych na okres poniżej 3 lat  na terenie 
gminy Bojanowo,

• Zarządzenie Nr 245/10 Burmistrza Bojanowa z dnia 8 lutego 2010 roku w sprawie 
ustalenia  opłat  za  korzystanie  z  gminnych  obiektów  i  urządzeń  użyteczności 
publicznej na terenie gminy Bojanowo,

• Zarządzenie Nr 246/10 Burmistrza Bojanowa z dnia 9 lutego 2010 roku w sprawie 
powołania  Komisji  przetargowej  do  przeprowadzenia  postępowania  o  udzielenie 
zamówienia publicznego w trybie zapytania o cenę na remont cząstkowy ulic i dróg 
gminnych na terenie Gminy Bojanowo.

W nawiązaniu do pytania radnego Bartkowiaka w „wolnych głosach i wnioskach” Burmistrz 
wyjaśnił,  że  na  chwilę  obecną nie  ma  żadnej  decyzji  w tym temacie,  zakłada  się  jednak 
że będzie ona podjęta do końca kwietnia,  w związku z planowanym na maj  rozpoczęciem 
budowy. 
Pytań  nie  było  do  przedstawionej  informacji  Burmistrza.  Za  przyjęciem  Informacji 
Burmistrza  głosowało  13  radnych  (nieobecni:  Piotr Nadzieja,  Jan  Mardas).  Informacja 
o realizacji zadań w okresie międzysesyjnym stanowi załącznik nr 3 do protokołu.

Do pkt 7. Podjęcie uchwał w sprawie:
1/   udzielenia  bonifikaty przy sprzedaży  na rzecz  najemcy lokalu mieszkalnego nr 1 
położonego w Bojanowie przy ulicy Drzymały 6 A.



Przewodniczący Rady Miejskiej Stanisław Tomiczak poinformował, że treść przedmiotowej 
uchwały  była  przedmiotem obrad  wspólnego  posiedzenia  Komisji  Stałych  Rady,  komisje 
nie wniosły uwag i zastrzeżeń i zaopiniowały projekt uchwały pozytywnie.
Ponieważ  nie  było  uwag  i  zastrzeżeń  do  uchwały  przewodniczący  Stanisław  Tomiczak 
przedstawił projekt uchwały.
Pytań nie było. W związku z powyższym radni przegłosowali uchwałę w sprawie udzielenia 
bonifikaty  przy  sprzedaży  na  rzecz  najemcy  lokalu  mieszkalnego  nr  1  położonego 
w Bojanowie  przy  ulicy  Drzymały  6  A.  Za  przyjęciem  uchwały  głosowało  13  radnych 
(nieobecni:  Piotr Nadzieja, Jan Mardas).
Przewodniczący  Stanisław  Tomiczak  stwierdził,  że  uchwała  została  podjęta  i  stanowi 
załącznik 4 do niniejszego protokołu.

Do pkt 7. Podjęcie uchwał w sprawie:
2/  udzielenia  bonifikaty  przy  sprzedaży  na rzecz  najemcy  lokalu  mieszkalnego  nr  2 
położonego w Bojanowie przy ulicy Drzymały 6 A.

Przewodniczący Rady Miejskiej Stanisław Tomiczak poinformował, że treść przedmiotowej 
uchwały  była  przedmiotem obrad  wspólnego  posiedzenia  Komisji  Stałych  Rady,  komisje 
nie wniosły uwag i zastrzeżeń i zaopiniowały projekt uchwały pozytywnie.
Ponieważ  nie  było  uwag  i  zastrzeżeń  do  uchwały  przewodniczący  Stanisław  Tomiczak 
przedstawił projekt uchwały.
Pytań nie było. W związku z powyższym radni przegłosowali uchwałę w sprawie udzielenia 
bonifikaty  przy  sprzedaży  na  rzecz  najemcy  lokalu  mieszkalnego  nr  2  położonego 
w Bojanowie  przy  ulicy  Drzymały  6  A.  Za  przyjęciem  uchwały  głosowało  13  radnych 
(nieobecni:  Piotr Nadzieja, Jan Mardas).
Przewodniczący  Stanisław  Tomiczak  stwierdził,  że  uchwała  została  podjęta  i  stanowi 
załącznik 5 do niniejszego protokołu.

Do pkt 7. Podjęcie uchwał w sprawie:
3/  przystąpienia do sporządzenia planu miejscowego zagospodarowania przestrzennego 
terenów  obejmujących  rolniczą  przestrzeń  produkcyjną,  lasy  i     inne  formy   
zagospodarowania,  położonych  w  obrębie  wyznaczonych  obszarów  gminy  Bojanowo 
wraz z lokalizacją elektrowni wiatrowych.

Przewodniczący Rady Miejskiej Stanisław Tomiczak poinformował, że treść przedmiotowej 
uchwały  była  przedmiotem obrad  wspólnego  posiedzenia  Komisji  Stałych  Rady,  komisje 
nie wniosły uwag i zastrzeżeń i zaopiniowały projekt uchwały pozytywnie.
Ponieważ  nie  było  uwag  i  zastrzeżeń  do  uchwały  przewodniczący  Stanisław  Tomiczak 
przedstawił projekt uchwały.
Pytań  nie  było.  W  związku  z  powyższym  radni  przegłosowali  uchwałę  w  sprawie 
przystąpienia do sporządzenia planu miejscowego zagospodarowania przestrzennego terenów 
obejmujących  rolniczą  przestrzeń  produkcyjną,  lasy  i inne  formy  zagospodarowania, 
położonych  w  obrębie  wyznaczonych  obszarów  gminy  Bojanowo  wraz  z  lokalizacją 
elektrowni  wiatrowych.  Za  przyjęciem  uchwały  głosowało  13  radnych  (nieobecni:  
Piotr Nadzieja, Jan Mardas).
Przewodniczący  Stanisław  Tomiczak  stwierdził,  że  uchwała  została  podjęta  i  stanowi 
załącznik 6 do niniejszego protokołu.

Do pkt 7. Podjęcie uchwał w sprawie:



4/  zaciągnięcia pożyczki z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i     Gospodarki   
Wodnej  w  Poznaniu  z  przeznaczeniem  na  „Budowa  kanalizacji  z     przykanalikami   
w     Golinie Wielkiej i Golince – zadanie II”.  

Przewodniczący Rady Miejskiej Stanisław Tomiczak poinformował, że treść przedmiotowej 
uchwały  była  przedmiotem obrad  wspólnego  posiedzenia  Komisji  Stałych  Rady,  komisje 
nie wniosły uwag i zastrzeżeń i zaopiniowały projekt uchwały pozytywnie.
Ponieważ  nie  było  uwag  i  zastrzeżeń  do  uchwały  przewodniczący  Stanisław  Tomiczak 
przedstawił projekt uchwały.
Pytań nie było. W związku z powyższym radni przegłosowali uchwałę w sprawie zaciągnięcia 
pożyczki z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Poznaniu 
z przeznaczeniem na „Budowa kanalizacji z przykanalikami w Golinie Wielkiej i Golince – 
zadanie  II”,.  Za  przyjęciem  uchwały  głosowało  13  radnych  (nieobecni:  Piotr Nadzieja, 
Jan Mardas).
Przewodniczący  Stanisław  Tomiczak  stwierdził,  że  uchwała  została  podjęta  i  stanowi 
załącznik 7 do niniejszego protokołu.

Do pkt 7. Podjęcie uchwał w sprawie:
5/   zaciągnięcia  zobowiązania  w zakresie  inwestycji  pod nazwą „budowa kanalizacji 
z     przykanalikami w Golinie Wielkiej i Golince – zadanie II”.  

Przewodniczący Rady Miejskiej Stanisław Tomiczak poinformował, że treść przedmiotowej 
uchwały  była  przedmiotem obrad  wspólnego  posiedzenia  Komisji  Stałych  Rady,  komisje 
nie wniosły uwag i zastrzeżeń i zaopiniowały projekt uchwały pozytywnie.
Ponieważ  nie  było  uwag  i  zastrzeżeń  do  uchwały  przewodniczący  Stanisław  Tomiczak 
przedstawił projekt uchwały.
Pytań nie było. W związku z powyższym radni przegłosowali uchwałę w sprawie zaciągnięcia 
zobowiązania  w  zakresie  inwestycji  pod  nazwą  „budowa  kanalizacji  z przykanalikami 
w Golinie Wielkiej  i Golince – zadanie II”. Za przyjęciem uchwały głosowało 13 radnych 
(nieobecni:  Piotr Nadzieja, Jan Mardas).
Przewodniczący  Stanisław  Tomiczak  stwierdził,  że  uchwała  została  podjęta  i  stanowi 
załącznik 8 do niniejszego protokołu.

Do pkt 7. Podjęcie uchwał w sprawie:
6/  zmian budżetu na 2010 rok.

Przewodniczący Rady Miejskiej Stanisław Tomiczak poinformował, że treść przedmiotowej 
uchwały była przedmiotem obrad wspólnego posiedzenia Komisji Stałych Rady, komisje nie 
wniosły uwag i zastrzeżeń i zaopiniowały projekt uchwały pozytywnie.
Ponieważ  nie  było  uwag  i  zastrzeżeń  do  uchwały  przewodniczący  Stanisław  Tomiczak 
przedstawił projekt uchwały.
Pytań  nie  było.  W związku  z  powyższym radni  przegłosowali  uchwałę  w sprawie  zmian 
budżetu  na  2010  rok.  Za  przyjęciem  uchwały  głosowało  13  radnych  (nieobecni:  
Piotr Nadzieja, Jan Mardas).
Przewodniczący  Stanisław  Tomiczak  stwierdził,  że  uchwała  została  podjęta  i  stanowi 
załącznik 9 do niniejszego protokołu.

Do pkt 11. Odpowiedzi na zapytania radnych.



Na pytanie Pana Bartkowiaka Burmistrz odpowiedział  w punkcie 6 Informacja Burmistrza 
Bojanowa o pracy w okresie międzysesyjnym i o wydanych zarządzeniach.

Więcej pytań nie było.

Do pkt 12. Wolne głosy i wnioski.

Podczas wolnych głosów i wniosków Przewodniczący Rady Stanisław Tomiczak przedstawił 
sprawozdanie  z  planu pracy Rady Miejskiej  za  2009 rok,  które stanowi  załącznik  nr 10 
do niniejszego protokołu.

Radny Jan Kubis zapytał czym jest zakup materiałów i wyposażenia dział 750 paragraf 4210 
i zakup usług pozostałych dział 750 paragraf 4300?
Pani Skarbnik wyjaśniła, że zabezpieczenie środków w budżecie na zakup materiałów i usług 
musi być ujęte w oddzielnych paragrafach.
Zastępca  Burmistrza  dodał,  że  został  wykonany  remont  pomieszczeń  Urzędu  Stanu 
Cywilnego. Został on podzielony na zakup materiałów przez gminę i usługi wykonane przez 
miejscowych rzemieślników, co zostało wyszczególnione w budżecie.  Zastępca Burmistrza 
zaprosił obecnych do obejrzenia rezultatów remontu po zakończeniu obrad Sesji.

Do pkt 13. Zakończenie.

W związku  z  wyczerpaniem  porządku  obrad,  Przewodniczący  Rady  Stanisław  Tomiczak 
podziękował wszystkim za przybycie i zakończył XXXIX sesję Rady Miejskiej w Bojanowie 
o godzinie 1415.

Protokolant Monika Łapińska


